
Protokoll från 
Styrelsemöte i Bäckvägens Andra Samfällighetsförening 
2024-08-12 
Plats: Kvartersstugan 
Tid: 18.00 

Närvarande: Roger Karlsson, Lars Asklöf, Anette Lindell, David Wernersson, 
Åse Källen Warholm, Oskar Strand 

§ 1 Mötet öppnades 

§2 Till justerare valdes Roger Karlsson och till sekreterare för mötet valdes Åse Källen 
Warholm 

§3 Dagordningen godkändes 

§4 Föregående protokoll lästes upp och lades till handlingarna 

§5 Garagetak 

- Byggstart idag. De har fått upp ställningar och kommit igång. 

- Första fakturan, avseende material, kommer inom de närmaste dagarna. Anette 

ringer banken så att lånet betalas ut till föreningen. 

§6 Info till medlemmar. PM till medlemmar är utskrivet och klart att leverera. Anette 

och Lasse lämnar ut dessa. Samtidigt köper de en liten gåva till de nyinflyttade och 

hälsar välkommen till området. 

§7 Ekonomi 

Nya vattenfakturor är på väg ut. 

Vi har fått besked från Skatteverket om återbetalning av moms på 117 000:

§8 Övriga frågor 

- Släpkärran har lagats igen. Vi ser att användandet är väldigt högt och att vår 

kärra kanske har gjort sitt. Roger kikar på vad en ny släpkärra kostar. 

- Hjärtstartare - Oskar har kikat på vad det kostar att ha en hjärtstartare i 

området. Det är en hyra på ca 400:-/månad och då ingår skötsel och försäkring. 

Styrelsen beslutade enhälligt att införskaffa en till föreningen som kommer att 

placeras på kvartersstugan. 

- Lasse har pratat med kommunen om att sätta upp en lyktstolpe mellan hus 95 

och 101 där det är väldigt mörkt. Kommunen vill då se anläggningsbeslut och 

annat innan de agerar. Lasse har fortsatt kontakt med dem i ärendet. 

- Dagvatten - Lasse har pratat med ansvariga på kommunen som hävdar att i och 

med den nya utbyggnaden av dagvattenledningar kommer vår 



översvämningsproblematik att försvinna. Han är kritisk till detta och jobbar 
träget vidare med ärendet. 

- Atervinning - FNI - Lasse har dialog med Kommunen kring detta och föreslår att 
vi gör en undersökning kring vilket behov vi har för att kika på storlekar på kärl 
och annat. 

- Vattenutkastet vid garaget är trasigt. Vattnet är just nu avstängt. Vi köper in 
ett nytt utkast så byter Roger det. 

- Vi gick en vända och tog bort lås på en av bommarna, vid 91 A. Roger tar bort 
låsen vid 95 A de närmaste dagarna med hjälp av lite låsspray. 

§9 Nästa möte är planerat till Måndag 9/9 klockan 18.00 i kvartersstugan. 
§10 Mötet avslutas 

Mötessekreterare, ordförande, Åse Köllen Warholm justerare, Roger Karlsson 
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